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PROTOKÓŁ Nr XLIX/2024 
 

czterdziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 22 marca 2024 roku  

w sali widowiskowej Miejskiego Ośrodka Kultury w Jezioranach 
 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XLIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Następnie otworzył XLIX sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 14 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 22 do protokołu.   

 

        Na sekretarza obrad powołana została Radna Teresa Parzonka. 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 11.30 zakończono o godz. 12.30. 
 

Przewodniczący Rady: "Dzień Dobry Państwo, serdecznie Państwa witam na kolejnym 

posiedzeniu, na kolejnej Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Zapewne Państwo wiecie, że 

jest to nasze ostatnie posiedzenie w tej kadencji. Mam nadzieję, że przebiegnie ono sprawnie 

tak, jak każde poprzednie posiedzenie. Jest to XLIX posiedzenie Rady Miejskiej  

w Jezioranach. Trochę żeśmy tych spotkań mieli. Na podstawie listy obecności stwierdzam, 

że posiadamy quorum i jesteśmy władni do podejmowania uchwał, które będą dzisiaj 

omawiane. Zanim powołamy sekretarza, serdecznie witam przedstawicieli organu 

prowadzącego Urzędu, w osobach Pana Burmistrza, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, witam 

pracowników Urzędu, którzy czuwają, aby wszystko sprawnie poszło i w sposób prawidłowy 

wszystko pod względem technicznym i merytorycznym działało. Przejdźmy do porządku na 

sekretarza powołuję Panią Teresę, serdecznie zapraszam. Pozwólcie Państwo, że usiądę  

i przejdźmy już do realizacji porządku obrad. Porządek obrad Państwo otrzymali. Czy są 

jakieś uwagi do tego porządku? Jeżeli nie, to ja miałbym jedną proponuję wprowadzenie 

zmiany w porządku obrad i wprowadzenie do dzisiejszego porządku w punkcie 3, to jest 

punkt, który mówi o podjęciu uchwały w sprawie i w podpunkcie 9 wprowadzenie uchwały  

w sprawie udzielenia parafii rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Anny i św. Jerzego  

z siedzibą w Radostowie dotacji z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie remontu 

chrzcielnicy zagrodowej i remontu ambony. Kto z Państwa jest za wprowadzeniem tego 

punktu? Proszę o głosowanie." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, punkt został wprowadzony, w punkcie 3 jako 

podpunkt 9. Mamy już ustaloną kolejność Otwarcie i akceptacja obrad mamy już za sobą  

i teraz jako punkt 2, tak się proszę Państwa zdarza, że są fajne i przyjemne rzeczy, które się 

dzieją na naszych Sesjach. Jednym z takich elementów, które są przyjemne, z czego jesteśmy 
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też dumni. Chcielibyśmy przekazać Sołtysom Gminy Jeziorany życzenia z okazji Dnia 

Sołtysa. Panie Burmistrzu. Niedawno było ich święto, dzisiaj mamy taką okazję." 

 

Ad.2. Przekazanie Sołtysom Gminy Jeziorany życzeń z okazji Dnia Sołtysa. 

 

Burmistrz Jezioran: "Biorąc pod uwagę to, że jaka teraz ciężka jest funkcja pełniona przez 

Państwa Sołtysów, przy tych wszystkich zawirowaniach gospodarczych i sytuacji zewnętrznej  

i wszytko to, co wpływa na Urzędy Gminy i na działalność naszą. Tym bardziej kieruję do 

Państwa podziękowania i chciałbym odczytać treść tych podziękować i chciałbym odczytać 

treść tych podziękowań. Z okazji Ogólnopolskiego Święta Sołtysa życzymy wytrwałości  

i sukcesów w rozwiązywaniu spraw społeczności lokalnej oraz zadowolenia z działalności 

przepełnionej wdzięcznością i życzliwością. Widzę, że jest dzisiaj reprezentacja dwóch 

Sołtysów, ale między innymi odbywa się w Urzędzie szkolenie rolników i część Sołtysów też 

jest na tym szkoleniu. Dlatego zdajemy sobie sprawę, że terminy się nałożyły. Przy tym nie 

ma znaczenia Panie Przewodniczący, że możemy godnie podziękować za dotychczasową 

pracę. Zapomniałem o Sołtysach, którzy są Radnymi, także przepraszam najmocniej. Pięciu 

Sołtysów, to są wszystko Panowie. Chcielibyśmy podziękować Pani Iwonie Bączek Pani 

Sołtys z Zerbunia. Pani Marcelina Górecka Pani Sołtys Radostowa. Pani Grażyna Jacyna Pani 

Sołtys z Polkajm. Pani Teresa Jarkiewicz Pani Sołtys z Piszewa. Pani Dorota Olszewska to 

jest Pani Sołtys z Olszewnika. Pani Grażyna Poniatowska, to jest Pani Sołtys z Kiersztanowa. 

Pani Janina Skorupa Sołtys z Kramarzewa. Pani Kamila Szoka Pani Sołtys z Tłokowa. Pani 

Aneta Zielińska Pani Sołtys z Kikit. Pan Ryszard Błaszczyk, bardzo proszę Panie Rysiu. 

Przypominam, że niedawno odbywały się wybory Sołtysa ja jeździłem do każdej 

miejscowości na wyborach. Niektórzy z Państwa zostali wybrani ponownie na kadencję 

Sołtysa, która będzie trwała 5 lat. Wiem, że przy tym zaangażowaniu, które reprezentuje Pan, 

Panie Rysiu życzę powodzenia i dziękuję. Pan Józef Kaniuga, Pan Sebastian Lewandowski 

Pan Sołtys Pierwąg. Pan Grzegorz Maleszewski Pan Sołtys ze Studnicy. My nie mamy 

napisane miejscowości, dlatego muszę pomyśleć. Pan Jan Marciniak Sołtys z Żardenik. Pan 

Andrzej Michalak Sołtys z Krokowa. Pan Romuald Ogonowski Sołtys z Franknowa. Pan 

Zbigniew Pełka, Panie Zbyszku zapraszam. Pan Zbyszek mega zaangażowany osobiście nasz 

Bob Budowniczy dziękuję serdecznie za wszystko. Pan Artur Romanowski, Pan Artur jest 

Sołtysem Potryt. Pan Mariusz Szutkowski, zapraszam Panie Mariuszu. Jest z nami Pan Artur 

Romanowski, którego przed chwilą wyczytaliśmy. Zapraszam Panie Arturze, miło, że Pan jest 

z nami, pomimo obowiązków w pracy. Dziękuję serdecznie za dotychczasową współpracę. 

Pan Karol Strzelecki, Pan Sołtys z Derca. Pan Grzegorz Wardzyński, Pan Sołtys Studzianki. 

Pan Wiesław Żywicki, zapraszam. Jest alfabetycznie, oczywiście Panie były pierwsze. 

Gratulujemy Państwu, dziękujemy za tą współpracę z nami, z Urzędem i cieszę się bardzo, że 

mogliśmy przez te ostatnie pięć i pół roku realizować bardzo dużo inwestycji. Dziękujemy 

Państwo za to bardzo serdecznie." 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) utworzenia mieszkania wspomaganego oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w tym mieszkaniu, 

 

Przewodniczący Rady: "Przed nami kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia, trzeci podjęcie 

uchwał w sprawie i jako pierwszy podpunkt utworzenia mieszkania wspomaganego oraz 

określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. Pozwólcie Państwo, że 

odczytam projekt uchwały." 
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Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa zarządzam 5 minut przerwy." 

 

Po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady: "Wznawiamy posiedzenie, dziękuję za cierpliwość. Wkradła się 

drobna pomyłka w tytule paragrafu tej uchwały. Pozwólcie, że odczytam prawidłową treść tej 

uchwały. § 3. Traci moc uchwała Nr XXXI/213/17 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

11 września 2017 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych zmienionej uchwałą  

Nr XXXIX/324/23 Rady Miejskiej z dnia 19 stycznia 2023 r. oraz uchwałą Nr XL/331/23 

Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 14 marca 2023 r. § 4. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Jezioran. § 5. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko - Mazurskiego. Ja tylko przypomnę, że 

wszelkie uchwały były omawiane dość szeroko na wspólnym posiedzeniu obu Komisji, była 

Pani Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Omówiła tą i następną uchwałę. 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę 

przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIX/389/24  

w sprawie utworzenia mieszkania wspomaganego oraz określenia  

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu, 

która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Podpunkt 2 dzisiejszego 

posiedzenia. Kolejna propozycja uchwały i o odczytanie propozycji tej uchwały poproszę 

Pana Przewodniczącego." 

 

2) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia – 

dziennym Domu Pomocy Społecznej w Jezioranach, 
 

Pan Jacek Ciborski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? 

Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIX/390/24  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia – dziennym Domu Pomocy Społecznej w Jezioranach, 

która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta i kolejna propozycja 

uchwały i proszę o odczytanie propozycji uchwały." 
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3) udzielenia przez Gminę Jeziorany pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na 

opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

1483N od km 0+000 do skrzyżowania z DK16 – ZADANIE 1 – Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1483N na odcinku od km 0+000 do granicy administracyjnej gminy 

Jeziorany” 
 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze coś dodać?" 

 

Pan Józef Kaniuga - Przewodniczący Komisji Budżetu: "Wszystko było omówione na 

Komisjach." 

 

Przewodniczący Rady: "W związku z powyższym proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIX/391/24  

w sprawie udzielenia przez Gminę Jeziorany pomocy finansowej Powiatowi 

Olsztyńskiemu na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej 1483N od km 0+000 do skrzyżowania z DK16 – ZADANIE 1 – 

Przebudowa drogi powiatowej nr 1483N na odcinku od km 0+000 do granicy 

administracyjnej gminy Jeziorany”, 

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Przed nami kolejna 

propozycja uchwały. Ta uchwała to jeden z pierwszych sygnałów, że zbliżamy się do sezonu 

letniego, co potwierdzi tekst tej uchwały. O przeczytanie projektu tej uchwały poproszę Pana 

Przewodniczącego." 

 

4) określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Jeziorany na rok 2024 oraz określenia 

sezonu kąpielowego, 
 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Ja może 

tylko dodam, że zapraszam Państwa do odwiedzin plaży w Kikitach. Zobaczycie jak ta plaża 

wygląda. Osoby, które bywały tam wcześniej będą miały okazję porównać, jakie pozytywne 

zmiany tam zaszły. Plaża naprawdę fajnie wyposażona. To tak apropos tej uchwały, jak nie 

ma więcej głosów, to przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIX/392/24  

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Jeziorany  

na rok 2024 oraz określenia sezonu kąpielowego, 

która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 



5 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję, uchwała została przyjęta i kolejna propozycja uchwały." 

 

5) ustanowienia pomnika przyrody, 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Przy okazji przypomnę, że było to dogłębnie omawiane na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos, co do 

projektu tej uchwały? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania."   

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 7 głosów "przeciw", 3 głosy 

"wstrzymujące się". 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

nie podjęła uchwały Nr XLIX/393/24  

w sprawie ustanowienia pomnika przyrody, 

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję. Uchwała nie została przyjęta. Kolejny podpunkt tego 

punktu i proszę o odczytanie." 

 

6) rozpatrzenia skargi G.M. na Burmistrza Jezioran; 
 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych? 

 

Pan Wiesław Żywicki - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Komisja  

w sprawie skargi przeanalizowała tą skargę i lokal, o który Pani się ubiegała o powierzchni  

43 metry, to po przeanalizowaniu zarzutów stawionych w skardze, Komisja stwierdziła, że 

przydział takiego lokalu dla osoby samotnej byłby sprzeczny z przyjętymi zasadami 

racjonalnego gospodarowania zasobami mieszkaniowymi. Takie mieszkanie jest bardziej 

potrzebne dla więcej osób, dla rodziny." 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Tu chodzi też o to, że ta Pani chciała zamienić jedno 

mieszkanie, na mieszkanie w mieście." 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: "Tak." 

 

Przewodniczący Rady: "Też była debata na ten temat, wszystko odbyło się we właściwym 

trybie i skutkiem tego jest tak uchwała, nad którą teraz będziemy głosować. Jeśli nie ma 

więcej głosów, to przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIX/394/24  

w sprawie rozpatrzenia skargi G.M. na Burmistrza Jezioran; 

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta w treści jaką przed chwilą 

usłyszeliśmy. Kolejny podpunkt tego punktu O odczytanie projektu tej uchwały poproszę 

Pana Przewodniczącego." 

 

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2024 - 2036, 
 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Dobrze, proszę 

przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

  podjęła uchwałę Nr XLIX/395/24 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Jeziorany na lata 2024 - 2036, 

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. I już przedostatnia w tym 

punkcie propozycja dotycząca zaraz powiem czego." 

 

8) zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "To był tekst tej uchwały, teraz jak ktoś chce może zabrać głos? Pani 

Skarbnik?" 

 

Pani Katarzyna Kolibowska - Skarbnik Gminy: "Ja tylko przypomnę, że została zwiększona 

kwota wydatków w kwocie 3 298 003 zł wynika ze zwiększonej subwencji oświatowej, 

subwencji rozwojowej. Kwota na Ciepłe Mieszkania, która na podstawie wniosków została 

złożona do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, otrzymaliśmy dotację, umowa 

jest już podpisana, zadanie na pewno będzie realizowane. Kwota subwencji została 

wprowadzona po stronie wydatków do oświaty. Z pozostałych kwot zostały wprowadzone do 

budżetu, jest zwiększona kwota 87 300 zł, jest to kwota wprowadzona do Domu Pomocy 

Społecznej w celu umieszczenia osoby. Następną kwotę, którą wprowadziłam, jest to kwota 

20 000 zł. Przeprowadzona będzie inwentaryzacja sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej 

w mieście Jeziorany. Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Jeżeli nie, to proszę przystąpimy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIX/396/24  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

 która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. I już ostatnia propozycja 

uchwały w tym punkcie, to jest Uchwała Nr XLIX/397/24 Rady Miejskiej w Jezioranach  

z dnia 22 marca 2024 r. w sprawie udzielenia Parafii rzymskokatolickiej pod wezwaniem  

św. Anny i św. Jerzego z siedzibą w Radostowie dotacji z budżetu Gminy Jeziorany na 

sfinansowanie remontu chrzcielnicy zagrodowej i remontu ambony." 

 

9) udzielenia Parafii rzymskokatolickiej p.w. św. Anny w Radostowie dotacji z budżetu 

Gminy Jeziorany na sfinansowanie modernizacji kościoła parafialnego Rzymskokatolickiej 

Parafii Świętej Anny w Radostowie w związku z otrzymaniem dofinansowania z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków, 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Ja tylko Państwu powiem, że bardzo się cieszę, że takie uchwały 

podejmujemy, bo każde środki finansowe przekazane na renowację zabytków, których trochę 

mamy w naszej Gminie na pewno dodadzą balasku. Być może uratują przed niszczeniem, to 

tyle. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy 

do głosownia." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLIX397/24  

w sprawie udzielenia Parafii rzymskokatolickiej p.w. św. Anny w Radostowie dotacji  

z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie modernizacji kościoła parafialnego 

Rzymskokatolickiej Parafii Świętej Anny w Radostowie w związku z otrzymaniem 

dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje bardzo, uchwała została przyjęta. Tym samym 

wyczerpaliśmy punkt 3 podjęcie uchwał i przechodzimy do punktu 4 i w punkcie 4 mamy 

sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami." 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: "Sprzedano: nieruchomość składającą się  

z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 90 o pow. 300 m2 położoną w obrębie Derc 

osobom fizycznym za kwotę 2 214 zł w trybie bezprzetargowym na poprawę warunków 

zagospodarowania działek nr 89/1 i 89/2 obręb Derc. 2. Wykonane zadania gospodarcze: 

naprawiono przystanek autobusowy na Placu Wolności w Jezioranach, wyczyszczono 

przepust drogowy na drodze Jeziorany – Wojtówko, naprawiono i wkopano 3 tablice 

ogłoszeniowe w Radostowie, naprawiono drogi gminne Jeziorany – Miejska Wieś  

i w Zerbuniu. 3. Podpisane umowy: W dniu 23 lutego 2024 r. podpisano umowę z firmą 

NETSERVICE Daniel Wojda z siedzibą w Tłokowie na zaprojektowanie, uzyskanie 

wymaganych decyzji i zezwoleń na realizacje zadania pn. Przebudowa drogi gminnej nr 

163018N we Franknowie. Na przedmiot zamówienia składa się: opracowanie kompletnej 

dokumentacji projektowej na całość robót i uzyskanie wymaganych decyzji i pozwoleń 

administracyjnych, w szczególności wynikających z ustaw Prawo budowlane i Prawo wodne 

oraz wykonanie przebudowy odcinka, który ma zostać zaprojektowany i wykonany  
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o nawierzchni twardej wykonanej z kostki betonowej zakończonej krawężnikiem betonowym 

najazdowym. Zamówienie dofinansowane jest w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014 - 2020. Termin realizacji przedmiotu zamówienia – od dnia 

podpisania do 30.09.2024 r. Za wykonanie przedmiotu umowy ustala się wynagrodzenie 

ryczałtowe na łączną kwotę: Wartość brutto: 3 100 000 zł. Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, tym samym ten punkt mamy zrobiony i już jeden  

z ostatnich punktów dzisiejszego posiedzenia i jest to punkt, który się nazywa Wolne wnioski 

i zapytania. W tym punkcie Państwo Radni jak i goście mogą wygłaszać swoje wnioski, czy 

zapytania. Zapytam Państwa Radnych, czy chcieliby zabrać głos? Nikt nie chciałby, czy ktoś 

z obecnych gości chciałby zabrać głos? Dziękuję bardzo." 

 

Ad.5. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: "Kolejny punkt, ostatni punkt, to jest przyjęcie protokoły XLVIII 

Sesji."  

 

Ad.6. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół z XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Protokół został przyjęty i tym samym 

wyczerpaliśmy porządek dzisiejszej Sesji. Proszę Państwa zanim wypowiem te magiczne 

słowa, które zawsze wypowiadam do jakiegoś czasu. Chciałbym wrócić do początku 

dzisiejszego spotkania, do tego, co mówiłem, że otwieram posiedzenie XLIX Sesji. Proszę 

Państwa ta Sesja ma szczególny charakter, jest to nasza ostatnia Sesja, ostatnia Sesja tej 

kadencji. Pierwszego dnia naszej kadencji, jeżeli już ktoś pojawił się na sali, każdy z Państwa, 

każdy wiedział, że ten dzień kiedyś nastąpi. Jest to nieuniknione, czas leci. Coś się zaczyna, 

coś kończy. Powiem Państwu, że nie myślałem, że to tak szybko nastąpi, że za ileś tam czasu, 

które spędzamy razem ze sobą, tak szybko minie, że ten dzień w końcu przyjdzie i dzisiaj jest. 

Zaczynałem tą kadencję jako Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej po pewnym czasie, dzięki 

takiemu, a nie innemu zbiegowi okoliczności Pan Przewodniczący Bogusław Wierzbicki, 

który serdecznie Państwa pozdrawia. Niestety musiał zrezygnować z mandatu Radnego, to 

dzięki Państwu, Państwo obdarzyliście mnie zaufaniem na jakże zaszczytną funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. Trzy lata to trwało, ten okres czasu był dla mnie czasem 

nauki, nauki jak pracuje się w grupie ludzi, bo Przewodniczący nie jest jak Prezes 

właścicielem i pociąga za sznurki. Nie ja jestem organizatorem posiedzenia, przygotowuje to 

z Państwem, odczytuje uchwały, ale jest to okres wielkiej nauki. Dziękuje serdecznie Państwu 

za to, że obdarzyliście mnie tak wielkim zaufaniem, że powołaliście mnie na tak zaszczytną 

funkcję, że oczekiwania Państwa wobec mnie były chociaż w jakimś stopniu spełnione. Samo 

to, że ta wspólna praca zaowocowała wieloma pozytywnymi uchwałami. Nie zawsze było 

różowo na niektórych posiedzeniach Komisji, ale ten cel, który razem obraliśmy  

w większości udało się zrealizować. Wiele rzeczy jest jeszcze do zrobienia może nie do 

poprawienia, ale do zrobienia. To wszystko będzie możliwe dzięki współpracy Rady  

i Burmistrza miasta bez względu na to, kto będzie w Radzie, kto będzie Burmistrzem. Ja 

przede wszystkim Państwu dziękuję. Dziękuję pracownikom Urzędu za tak fajną współpracę  

i Państwu za to, że ten zaszczyt mnie spotkał współpracy z Państwem przez ileś tam czasu. 
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Dość przemówień, czas na formułkę. Tym samym ogłaszam koniec dzisiejszego spotkania, 

dziękuję wszystkim za przybycie, pracownikom Łukaszowi, Pani Ani serdecznie dziękuję za 

tak sprawne przeprowadzanie Sesji. Sesję dzisiejszą uważam za zakończoną. Dziękuję 

Państwu."              

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XLIX sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

 

 

 

       Protokołował                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

   /-/ Łukasz Nitkiewicz                                                         /-/ Andrzej Szuwalski 


